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Veškeré naplánované kulturní, společen-
ské a sportovní akce se budou konat v souladu
s epidemiologickou situací a opatřením Vlády
ČR, případné změny budou zveřejněny na we-
bových stránkách obce, sociálních sítích a vy-
hlášeny obecním rozhlasem.

n 26. 9. 2020

4. ročník sportovního klání
WOLFCAMP - ZRUŠEN
13.00 hodin - jílovické nádraží
startovné: 200,- Kč/os.,
tel. 773 102 706
pořádají manželé
Dana a Renda Freudenschusovi

n 24. 10. 2020

Výlov návesního rybníka

10.00 hodin - vodní nádrž Lipnice
večer posezení s ochutnávkou
rybích dobrot

n 30. 10. 2020

Pokládání věnců u pomníku
padlých z l. světové války
15.00 hodin - Kojákovice náves
položení věnce k pomníku padlých
slavnostní předání nové přenosné
stříkačky Rosenbauer Fox 4
večer - společenská zábava
s videoprojekcí

n 31. 10. 2020

Dětský karneval
14.00 hodin - KD Šalmanovice
soutěžní odpoledne plné her, písniček
a sladkých dobrot

n 7. 11. 2020

Oslava sv. Huberta - Jílovice
20.00 hodin - Hostinec u Tomášků
hraje Kramolínka

n 14. 11. 2020

Lipnické posvícení
20.00 hodin - Lipnice
posezení s harmonikou

n 27. 11. 2020

Mikulášská nadílka a rozsvícení
vánočního stromu
17.00 hodin - Lipnice náves

n 28. 11. 2020

Rozsvícení vánočního stromu
16.30 hodin - Jílovice Kuželna
vánoční vystoupení dětí z MŠ a ZŠ
vánoční trh
příjezd vánočního pošťáka

n 29. 11. 2020

Rozsvícení vánočního stromu
16.00 hodin - Šalmanovice náves
vánoční vystoupení dětí
ochutnávka vánočního cukroví
a punče
příjezd pošťáka

n 5. 12. 2020

Rozsvícení vánočního stromu
a Mikulášská nadílka
15.00 hodin - Kojákovice

n 12. 12. 2020

Rozsvícení vánočního stromu
a zpívání koled v kapličce
16.30 hodin - Kramolín
veřejný koncert vánočních koled
Michala Školky a Manuely Žurekové
posezení u punče a cukroví
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Vážení občané Jílovicka,
léto se nám pomalu chýlí ke svému konci a já se
nyní ohlédnu zpět, abych vás informovala o tom
nejdůležitějším, co se zejména v rámci projektů
Obce Jílovice událo.

Velmi sledované, především rodiči předškol-
ních dětí, jsou stavební úpravy MŠ Jílovice. Sta-
veniště jsme předávali 1. 6. 2020, od 22. 6. 2020
pak probíhaly práce uvnitř budovy. Celá stavba
je pro mě provázena velkým napětím, a to se ještě
zvýšilo ve chvíli, kdy byly dokončeny všechny
bourací práce a školka se proměnila v temnou
kobku bez podlah a omítek. Vůbec jsem si nedo-
vedla představit, zda bude možné stavbu dokon-
čit v dohodnutém termínu (konec září). Uklidňo-
val mě pouze náš technický dozor, Ing. Radek
Hajna, který celý průběh pečlivě sleduje. Zde je
třeba říci, že jsme měli velké štěstí na zhotovitele,
neboť spolupráce s firmou VIDOX s.r.o. je velmi
dobrá, a i přes rozsáhlé vícepráce, které se v prů-
běhu stavby objevily, to vypadá, že vnitřní pros-
tory MŠ budou dokončeny v původním termínu.
Pro představu byly navíc provedeny nové sádro-
kartonové podhledy, nové podlahy, obklady a
omítky i v prostorech, kde měly zůstat stávající,
ale byly v natolik špatném stavu, že nebylo účelné
je zachovávat, nová elektroinstalace, rozvody
vodovodního a odpadního potrubí a další. Dá se
říci, že celé spodní patro budovy (vyjma bytu) je
kompletně zrekonstruováno a my budeme v bu-
doucnu moci pokračovat dalšími patry školy. Ví-
cepráce s sebou samozřejmě přinesly podstatné
navýšení rozpočtu, ale díky dotaci ministerstva
financí to pro nás nebude tak bolestivé. Velkou
výzvou v souvislosti se stavbou byl také úklid ško-
ly před návratem žáků 1. 9. 2020, neboť prach ze
stavby se dostal do všech pater školy a úpravy za-
sáhly i PC učebnu, družinu a keramickou dílnu
v prvním patře, kam byly vyvedeny nové rozvody
vody a topení. Chtěla bych velmi poděkovat
všem, kdo se na úklidu podíleli a zajistili tak dě-
tem normální návrat do školy. Věřte, že to nebylo
jednoduché. Nyní se již blížíme do cílové rovinky.
Ve školce probíhají dokončovací práce a my žá-
dáme příslušné orgány o provedení kolaudace
stavby. Snad se již neobjeví žádné komplikace a
budeme moci začátkem října stěhovat. Doufám,
že nám zachovají přízeň všichni, kdo se podíleli
na vystěhování školky a bez jejichž pomoci by-
chom se neobešli. Jedná se především o dobro-
volné hasiče, zaměstnance obce, rodiče a další
dobré duše, jejichž pomoc budeme opět potřebo-
vat, velmi si jí ceníme a děkujeme! Kámen ze srd-
ce mi spadne až ve chvíli, kdy děti poprvé vstoupí
do „nové“ školky.

Dále probíhá oprava kanalizace na Kuželně.
Jak už to u starých staveb bývá, i zde se objevily
práce, se kterými nebylo v původním rozpočtu
počítáno. Některé díly kanalizace musely být do-
objednány a tím došlo ke zdržení. Do konce září
by snad mělo být vše hotovo.

V nejbližších dnech nás také čeká realizace
vrtu HV-2, který bude náhradou za stávající vrt
z roku 1973. Ten je již za hranicí životnosti. Nový
vrt bude situován cca 13 m od vrtu HV-1. V prů-
běhu vrtných prací bude nutno zajistit náhradní

zásobování vodou, lze totiž předpokládat dočas-
né zakalení vody ve vrtu HV-1. Voda bude do vo-
dojemu dovážena z Borovan několikrát denně,
což bude velmi nákladné, a proto bych chtěla ob-
čany Jílovic požádat v avizovaném období o ma-
ximální možné snížení odběru vody z vodovodu.
Výzva k šetření vodou bude vyhlášena rozhla-
sem, na webových stránkách obce i prostřednic-
tvím facebooku.

Koncem srpna jsme byli zaskočeni telefoná-
tem z kanceláře ministra životního prostředí.
Dostali jsme informaci, že nám pan ministr chce
osobně předat rozhodnutí o udělení dotací na
přivaděče vody k místním částem Lipnice, Kra-
molín a Jílovice nádraží. K panu ministrovi se
nakonec přidal také premiér Andrej Babiš. Na
přípravách se podílelo celé osazenstvo obecního
úřadu, čemuž vděčíme za hladký průběh vládní
návštěvy. Za přípravu občerstvení děkujeme jílo-
vické cukrárně. Jednání se zúčastnila také Ing.
Alena Reischlová, v jejíž hlavě se zrodil nápad na
vícezdrojové financování akce vodovod tak, aby-
chom vyčerpali maximální možné množství dota-
cí a byli schopni celou akci realizovat. Pro nás
bylo hlavním cílem získat kladné rozhodnutí, což
se podařilo. Doplnili jsme poslední dílek dotační
skládanky, který nás posunul na naší cestě do
další etapy a tou je zadávací řízení na zhotovite-
le. V průběhu podzimu bychom měli mít vybra-
nou firmu, která stavbu vodovodu uskuteční.

Tématem, které je pro nás rovněž velmi aktu-
ální, je výběr místa pro stavbu multifunkčního
hřiště. Ačkoli zastupitelstvem bylo již místo vy-
bráno, jedná se o pozemek p.č. 1703/47 v k.ú. Jí-
lovice u Trhových Svinů, začínají se z řad veřej-
nosti ozývat hlasy, které s umístěním nesouhlasí.
Čeká nás tedy nová diskuze. Zvolený pozemek
jsme vybrali s ohledem na jeho polohu v blízkosti
školy a dostačující velikost. Pro využití školou je
vhodné umístění naprosto zásadní. Proto se záři-
jového jednání zastupitelstva zúčastní i ředitel
školy Mgr. Jiří Havel. Tímto vyzývám všechny
občany, kteří chtějí k tomuto tématu vyjádřit svůj
názor, aby se ozvali telefonicky nebo emailem na
adresu oujilovice@seznam.cz. Další možností je
účast na zasedání zastupitelstva. Hřiště bude
sloužit nejen škole, ale nám všem, tak se pojďme
na jeho umístění domluvit.

Co nám v posledních měsících velmi stěžuje
život, jsou uzavírky a objízdné trasy. Přidělené
finance je třeba proinvestovat, a tak se staví všu-
de, kde se dá. Vypadá to, jako by nás Jihočeský
kraj chtěl odříznout od zbytku republiky. Uzavír-
ka směrem na Jílovice nádraží, která je vyvolaná
opravou propustku, by měla trvat od 7. 9. 2020
do 11. 12. 2020 a způsobila nám zmatky v auto-
busové dopravě. Předpokládali jsme, že cestující
z Trhových Svinů budou informováni, jakým způ-
sobem se dostat do Jílovic a dalších našich obcí,
ale to se bohužel nestalo. Za komplikace se velmi
omlouváme. Panu místostarostovi se podařilo
dojednat se společností GW BUS a.s. spojení
z Trhových Svinů v čase, který nás nejvíce zají-
má, a sice spoj ve 14:30 z Trhových Svinů
(320480) zajede k vlakovému nádraží v Jílovi-
cích, kde bude čekat autobus směřující do Třebo-
ně (320430) – cestující budou odbaveni přímo, tj.
řidiči v Trhových Svinech řeknou svou cílovou

zastávku, např. Jílovice, Kramolín. Tento spoj do
Třeboně vyčká na příjezd vlaku z Českých Budě-
jovic (14:37). Odjezd z nádraží směr Jílovice ve
14:50 hod. Spoj do Třeboně zajíždí do Kojákovic
a vzhledem k uzavírkám v Domaníně a Hracho-
višti, kdy musí jet přes Cep, cestující do Lipnice a
Šalmanovic musí přestoupit v Jílovicích na
„Suchdolák“ (jede v 15:05). Ve 14:20 mohou
spoj z Jílovic k nádraží využít děti ze ZŠ, případ-
ně ostatní cestující na přestup do Borovan až
Českých Budějovic. Tento jízdní řád visí i na
obecních vývěskách a je zveřejněn na webových
stránkách obce. Komplikace způsobuje i hustější
provoz na silnici směrem do Hluboké u Borovan,
a proto prosím občany v těchto místech o maxi-
mální opatrnost a ohleduplnost. Doufejme, že
všechny opravy na silnicích budou provedeny
v dohodnutých termínech a nám se bude zase o
něco lépe jezdit.

Tímto končím své hlášení a přeji všem příjem-
ně strávené podzimní dny.

Ing. Lucie Beránková

Body projednávané jílovickým
obecním zastupitelstvem
Jednání ze dne 24. června 2020
n Schváleno celoroční hospodaření obce a závě-

rečný účet obce za rok 2019 a to bez výhrad.
n Účetní závěrka za rok 2019.
n Rozpočtové opatření č. 4.
n Darovací smlouva mezi Jihočeským krajem

(dárce) a Obcí Jílovice (obdarovaný) na nově
vzniklé pozemky p.č. 1866/2 a 1867/3 v k.ú.
Kojákovice dle GP 305 – 103/2019. Jedná se o
pozemky, které obec potřebuje kvůli opravě
humenní cesty v Kojákovicích.

n Smlouvu o poskytnutí účelové dotace v rámci
POV Jihočeského kraje 2020, jejímž účelem je
poskytnutí peněžních prostředků na realizaci
„DPS Jílovice – DT 8“ (úroky z úvěru). Výše
dotace je 26 000,- Kč.

n Smlouvu o poskytnutí dotace na realizaci pro-
jektu „Jílovice – rekonstrukce kanalizace“.
Výše dotace je 550 000,- Kč.

n Smlouvu o poskytnutí dotace na realizaci pro-
jektu „Pořízení přenosné motorové stříkačky
pro JSDHO Kojákovice“. Výše dotace je
240 000,- Kč. SDH Kojákovice přispěje na po-
řízení stříkačky částkou 110 000,- Kč formou
darovací smlouvy.

n Smlouvu o poskytnutí účelové dotace v rámci
POV Jihočeského kraje 2020 na nákup stroje
k údržbě veřejných prostranství. Výše dotace
je 210 000,- Kč.

n Smlouvu o poskytnutí dotace na realizaci pro-
jektu „Udržení tradice v Jílovicích“. Výše do-
tace je 20 000,- Kč.

n Veřejné prostranství v Jílovicích. Ing. arch.
Jan Havelka představil návrh řešení revitaliza-
ce centrálního prostoru v Jílovicích, a proč je
důležité mít zpracovanou koncepci, jak by měl
tento prostor vypadat a jaký by měl splňovat
účel. Zastupitelé vyplní anketu s navrženými
základními požadavky na veřejný prostor Jílo-
vice (prostor oblasti vymezené školou a ob-

pokračování na str. 3
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chodem). Po vyhodnocení ankety budou
prostřednictvím Ing. arch. Jana Havelky oslo-
veny vysoké školy z oboru architektury, zda
by v rámci studia vypracovaly návrhy veřejné-
ho prostoru Jílovice.

n Zadání vypracování projektu na vybudování
multifunkčního hřiště v Jílovicích na pozemku
p. č. 1703/47 v k.ú. Jílovice u T. S. (plocha nad
poštou, kde je umístěn betlém, je zároveň pros-
tor v dostatečné blízkosti základní školy, která
by hřiště využívala při výuce tělesné výcho-
vy). Projekt obec chce vyhotovit, aby byl při-
pravený pro případ, že bude vyhlášena vhodná
dotace. Zpracování projektu včetně přeložky
kanalizace nabízí projektant Ing. Radek Hajna
za cenu 198 000,- Kč.

n Vyhláška o spádovosti MŠ. Obecně závazná
vyhláška (dále „OZV“) byla odeslána ke kon-
trole na Ministerstvo vnitra, odbor veřejné
správy, dozoru a kontroly, oddělení dozoru
České Budějovice – Jihlava a přišla odpověď
že nebyla shledána v rozporu se zákonem, nic-
méně tato OZV nemusí být vydána, neboť obec
nemá více školských zařízení, ani nejsou uzav-
řeny dohody s okolními obcemi.

n Žádosti o koupi pozemků:
A) Odloženo zveřejnění části pozemku p.č.
1818/1 v k. ú. Kojákovice o velikosti cca
95,3 m2 k prodeji. Bude znovu projednáno na
zasedání zastupitelstva, neboť někteří občané
Kojákovic s prodejem nesouhlasí.
B) Neschválení zveřejnění části pozemku p.č.
1178/50 v k.ú. Lipnice u Kojákovic o výměře
cca 65 m2 a pozemku p.č. 1178/3 v k.ú. Lipnice
u Kojákovic o výměře 105 m2 k prodeji. Zastu-
pitelé neshledávají důvody pro odkoupení po-
zemků jako dostatečné.
C) E.ON Distribuce, a.s., F. A. Gerstnera
2151/6, 370 01 České Budějovice 7 , žádá o
odkoupení části pozemku p.č. 1210/8 v k.ú.
Vlachnovice o rozměrech cca 5 x 4 m pro stav-
bu nové kioskové trafostanice 22/0,4 kV typu
UKL 3119, která bude připojena na kabel VN.
Tato trafostanice nahradí stávající dožilou pří-
hradovou trafostanici a současně s novou tra-
fostanicí bude demontováno i stávající
venkovní vedení NN v obci Vlachnovice a bu-
de nahrazeno kabelovým vedením NN. Zastu-
pitelstvo obce schválilo zveřejnění části
pozemku p.č. 1210/8 v k.ú. Vlachnovice o roz-
měrech cca 5 x 4 m k prodeji poté, co bude ža-
datelem dodán GP. Dále bude žadatelem
dodán znalecký posudek. Provedení trafosta-
nice musí co nejlépe zapadnout do okolní kra-
jiny a návrh bude před výstavbou konzultován
s Obcí Jílovice.
D) Zveřejnění nově navrhovaných pozemků
p.č. 42/5 a 1703/80 v k.ú. Jílovice u T. S., které
vzniknou oddělením od pozemků p.č. 42/1 a
1703/28 v k.ú. Jílovice u T. S. k prodeji.

n Směna pozemků pod cestami s Lesy České re-
publiky, s.p. Pro další jednání o směně pozem-
ků je potřeba ujasnit předmět směny. Ze strany
obce budou do směny vstupovat pozemky
v k.ú. Kojákovice p.č. 1744/2, 1744/4, 1744/5
a 1744/26. Ze strany Lesů ČR budou do směny
vstupovat pozemky v k.ú. Šalmanovice p.č.
3234/6, 3238/21, 3238/10 a 3233/3.

n Doplnění kupní smlouvy na výkup pozemků
pod humenní cestou v Kojákovicích. Ing. Jan

Badal a Miloš Badal žádají, aby do kupní
smlouvy na pozemky v jejich vlastnictví bylo
zahrnuto odvodnění asfaltové plochy u skladiš-
tě v Kojákovicích pomocí stoky vedoucí po hra-
nici pozemků p.č. 43/1 a 47/4 v k.ú. Kojákovice
až k silnici p.č. 1867/1 v k.ú. Kojákovice. V pří-
padě většího deště nestačí sklon cesty a voda
zaplaví dvůr a budovy č.p. 54 a 26.

n Vývoj jednání s Katastrálním úřadem Č. B.
ohledně chybně zapsaného rozdělení a vlast-
nických práv k pozemku p.č. 527/18 v k.ú.
Kramolín u Kojákovic. Dle vyjádření Katas-
trálního úřadu České Budějovice předložené
listiny nedokazují vlastnictví pozemku p.č.
527/18 v k.ú. Kramolín u Kojákovic bez dolo-
žení kupní smlouvy a notářského zápisu. Dě-
dic byl s vyjádřením Katastrálního úřadu
obeznámen a nechce již záležitost dále řešit.
Ani Obec Jílovice se tedy nebude věcí dále za-
bývat.

n Stékání vody na sousední pozemek je řešeno
v § 1019 ObčZ, který zní: Vlastník pozemku
má právo požadovat, aby soused upravil stav-
bu na sousedním pozemku tak, aby ze stavby
nestékala voda nebo nepadal sníh nebo led na
jeho pozemek. Stéká-li však na pozemek při-
rozeným způsobem z výše položeného pozem-
ku voda, zejména pokud tam pramení či
v důsledku deště nebo oblevy, nemůže soused
požadovat, aby vlastník tohoto pozemku svůj
pozemek upravil. Jelikož obec není primárně
odpovědna za stékající vodu, tím je vlastník
pozemků nad cestou a dle slov některých za-
stupitelů zde voda tekla vždy, tudíž se jedná o
dlouhodobý stav, doporučujeme majiteli used-
losti Šalmanovice č.p. 14, aby ochránil svůj
majetek sám, případně se pokusil domluvit
s majiteli pozemku nad cestou.

n Povolení údržby příkopu u obecní cesty na p.č.
1801/5 v k.ú. Kojákovice od křižovatky s ces-
tou na p.č. 1160/1 k pozemku p.č. 1801/1
v k.ú. Kojákovice manželům Ziegrosserovým.
Údržba bude spočívat ve vyhrabání listí, od-
stranění spadaných větví, posekání trávy a její
odstranění, případně jednoduchá ruční úprava
profilu příkopu a odvoz odstraněných nánosů
na pozemek žadatelů.

n Poskytnutí finanční podpory ve výši 3 000,-
Kč pro Linku bezpečí, z.s.

n Poskytnutí daru z rozpočtu Obce Jílovice Hos-
picové péči sv. Kleofáše, o.p.s. ve výši 6 000,-
Kč.

n Společný systém a svoz tříděného odpadu (pa-
pír, plast, sklo) – Sdružení růže, z.s. kvůli za-
vedení recyklačního poplatku za papír a plast
se celý systém ocitl ve ztrátě. Je potřeba vy-
hodnotit, jakým způsobem dále pokračovat.
Jednou variantou je zrušit společný systém
všech obcí v oblasti Sdružení růže a nadále si
bude tříděný odpad řešit každá obec sama,
včetně veškeré administrativy, nákladů a příj-
mů. Obec tím tratí výhodu společně rozpočítá-
vaných nákladů na dopravu odpadu. Druhou
variantou je společný systém zachovat, ale
zvýšit členský příspěvek z 10,- Kč/os./rok na
60 Kč/os./rok a v případě, že budeme přesto
v mínusu, doplatit jednorázově na základě fak-
tury rozdíl tak, aby systém zůstával na nule.
Zastupitelstvo obce schválilo druhou variantu
řešení ztrátového provozu společného systému
a svozu tříděného odpadu (papír, plast, sklo) –

Sdružení růže, z.s. To znamená zvýšit členský
příspěvek z 10,- Kč/os./rok na 60 Kč/os./rok a
v případě, že budeme přesto v mínusu, doplatit
jednorázově na základě faktury rozdíl tak, aby
systém zůstával na nule.

n Dotazník od firmy Marius Pedersen o zavede-
ní služby „door to door“. Jedná se o svoz třídě-
ného odpadu přímo od domu k domu.
V současné době se připravuje zákon, který by
měl být platný od začátku příštího roku, kde se
cena komunálního odpadu bude odvíjet od
množství odpadu uloženého na skládku. Zave-
dení služby „door to door“ bude možné vždy
pouze k 1. 1. následujícího roku a z důvodu
velké náročnosti nastavení je projednání třeba
započít 6 měsíců před zahájením této služby.
Tu je možné zajistit například v intervalech:
komunální odpad 1 x 14 dní, papír a plast 1 x
30 dní. Zastupitelstvo obce uvažuje o zavedení
služby door to door od roku 2022.

n Schválení možnosti konání kulturní akce letní
kino. Navrhuje zjistit cenu konání včetně do-
pravy od Kolína a zpět, případně ještě poptat
jiné možnosti pořádání této akce.

n Zastupitelstvo obce bere na vědomí, že kvůli
zvýšení kapacity školky na 35 dětí a rozdělení
na dvě třídy, budou muset být přijaty dvě nové
paní učitelky. Jedna na celý a druhá na ¾ úva-
zek. Dále schvaluje zavedení prázdninového
provozu školky na základě zjištěné poptávky,
abychom vyšli vstříc pracujícím rodičům.

Jednání zastupitelstva obce
ze dne 19. 8. 2020:

n Smlouva o poskytnutí dotace z Dotačního
programu Jihočeského kraje na realizaci pro-
jektu „Nákup vybavení jednotky SDH obce Jí-
lovice“ a pověřuje starostku podpisem této
smlouvy. Výše dotace je maximálně 26 000,-
Kč.

n Smlouva o poskytnutí dotace na realizaci pro-
jektu „Nákup vybavení jednotky SDH obce
Kojákovice“.

n Smlouva o poskytnutí dotace z Dotačního
programu Jihočeského kraje na realizaci pro-
jektu „Nákup vybavení pro jednotku SDH Ko-
jákovice“ a pověřuje starostku podpisem této
smlouvy. Výše dotace je maximálně 33 000,-
Kč.

n Schválení rozšíření přístavby OÚ Jílovice pro
hasičské auto o 1 patro a výstavbu sedlové
střechy. Prostor bude využit jako hasičská klu-
bovna pro malé hasiče, školicí místnost a bude
zde umístěno sociální zázemí a kuchyňka. Pro-
jekt bude přepracován Ing. Fišerem a následně
se požádá o změnu stavby před dokončením.

n Stavební práce v MŠ Jílovice. Ing. Radek Haj-
na, technický dozor Obce Jílovice, seznámil
zastupitele s průběhem prací v MŠ Jílovice a
vysvětlil vznik víceprací a méněprací, které se
v průběhu akce „Změna stavby ZŠ a MŠ Jílo-
vice“ objevily. Z tohoto důvodu bude nutné se
zhotovitelem uzavřít dodatek číslo 1.

Úplný zápis z jednání zastupitelstva je umístěn
na webových stránkách obce www.obecjilovi-
ce.cz v sekci – úřední deska, archiv.

Pokračování ze str. 2
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Seznam volebních místností:

n okrsek č. 1 - Jílovice - vstupní hala DPS Jílovice, Jílovice 107

n okrsek č. 2 - Šalmanovice - budova bývalého obchodu, Šalmanovice 37

n okrsek č. 3 - Lipnice - obecní budova, Lipnice 19

n okrsek č. 4 - Kramolín - obecní budova, Kramolín 63

n okrsek č. 5 - Kojákovice - obecní budova, Kojákovice 67
Volby začínají v pátek 2. října od 14.00 do 22.00 hodin a pokračují v sobotu 3. října
od 8.00 do 14.00 hodin.

Informace pro voliče k průběhu voleb 2020
Hygienicko-protiepidemická opatření při hlasování ve volebních místnostech

Volby do zastupitelstev krajů a volby do Senátu Parlamentu České republiky, které se budou
konat ve dnech 2. a 3. října 2020 (případné druhé kolo voleb do Senátu ve dnech 9. a 10. října 2020)
budou s ohledem na stále trvající zhoršenou epidemiologickou situaci doprovázeny zvýšenými
hygienicko-protiepidemickými opatřeními.

Žádáme voliče, aby dodržovali následující základní pokyny:

n nasaďte si roušku nebo obdobnou ochranu nosu a úst (povinnost nosit roušky či obdobnou
ochranu vyplývá z mimořádného opatření Ministerstva zdravotnictví)

n roušku mějte nasazenou po celou dobu s výjimkou okamžiku, kdy Vás okrsková volební komi-
se vyzve k jejímu sejmutí pro účely identifikace (poté si roušku opět nasaďte)

n využijte připravené dezinfekční prostředky na ruce, které budou pro voliče připraveny

n dodržujte vyznačené, nebo přiměřené rozestupy; v případě, kdy okrsková volební komise z dů-
vodu velikosti volební místnosti požaduje vstup jednotlivě, dodržujte tento pokyn

n okrskové volební komise budou pravidelně dezinfikovat či měnit psací potřeby pro úpravu hla-
sovacího lístku, přesto Vám doporučujeme využít vlastní psací potřeby pro úpravu hlasovacího
lístku (týká se voleb do zastupitelstev krajů, v případě voleb do Senátu se hlasovací lístek nijak ne-
upravuje)

n dodržujte pokyny okrskové volební komise

n hlasujete do přenosné volební schránky? - nasaďte si i v takovém případě roušku a dbejte poky-
nů členů okrskové volební komise

Informace pro voliče v karanténě / izolaci z důvodu onemocnění covid-19

Vláda České republiky dne 17. srpna 2020 schválila návrh zákona o zvláštních způsobech hla-
sování ve volbách do zastupitelstev krajů a do Senátu v roce 2020. Dne 19. srpna 2020 návrh záko-
na schválila Poslanecká sněmovna (sněmovní tisk 971) a postoupila ho Senátu (senátní tisk 303).
Senát návrh schválil ve znění postoupeném Poslaneckou sněmovnou dne 20. srpna 2020. Prezi-
dent republiky zákon podepsal dne 21. srpna 2020 a dne 24. srpna 2020 byl zákon publikován ve
Sbírce zákonů jako zákon č. 350/2020. Téhož dne také nabyl účinnosti.

Zákon je určen pro osoby, jimž nařídila karanténu nebo izolaci z důvodu onemocnění covid-19
krajská hygienická stanice nebo praktický lékař. Zákon též umožní hlasování voličům umístěným
v zařízeních, která byla rozhodnutím krajské hygienické stanice uzavřena.

Pro tuto skupinu voličů se zavádí tři možnosti zvláštního způsobu hlasování:

Hlasování z motorového vozidla u volebního stanoviště (tzv. drive-in hlasování) - tato volební
stanoviště budou zřízena pro každý okres, bude jich tedy 78. Stanoviště budou uzpůsobena pro
průjezd motorového vozidla, jejich vybavení zajistí armáda. Takto může volič hlasovat ve středu
ve volebním týdnu od 7 do 15 hodin.

Hlasování v pobytovém zařízení sociálních služeb, které bylo uzavřeno - pokud krajská hygie-
nická stanice nahlásí uzavřená zařízení na svém území krajskému úřadu, ten do nich vyšle speciál-
ní komisi pro hlasování. Takto hlasovat bude možné od čtvrtka volebního týdne od 7 hodin do
pátku volebního týdne do 18 hodin.

Hlasování do zvláštní přenosné volební schránky - pokud občan v nařízené karanténě či izolaci
nemůže využít drive-in hlasování, může do čtvrtka volebního týdne do 20 hodin oznámit krajské-
mu úřadu, že žádá příjezd speciální volební komise. Tuto komisi budou tvořit členové drive-in tý-
mu a přijedou s přenosnou volební schránkou za občanem domů. Toto hlasování bude probíhat od
pátku volebního týdne od 7 hodin do soboty volebního týdne do 14 hodin.

Buďte ohleduplní ke členům okrskových volebních komisí a k ostatním voličům.
Děkujeme!

Zdroj: https://www.mvcr.cz/clanek/volby-2020-zastupitelstva-kraju-a-senat.aspx

V měsících červenci až září svá životní
jubilea oslavili a oslaví:
n Zdeňka Benešová z Lipnice

n Alena Mondeková z Kojákovic

n Zdeněk Jůzl ze Šalmanovic

n Václav Šafář z Jílovic

n Marcela Veverková z Vlachnovic

n Jana Vacková z Jílovic

n Marie Zrzavá z Jílovic

n Marie Janochová z Lipnice

n František Rudolf z Kojákovic

n Marie Linhartová z Jílovic

n Štěpán Toth z Kramolína

n Václav Šůsa z Jílovic

n Anna Šulcová z Kramolína

Říjen 2020

n Andrej Hudák z Jílovic

n Vladislav Vandrovec z Jílovic

n Karel Smrž z Jílovic

n Ludmila Tomášková z Jílovic

n Helena Kadlecová z Jílovic

Listopad 2020

n JUDr. Milan Šumbera z Jílovic

n František Dvořák z Kojákovic

n Emilie Květoňová z Jílovic

n Marie Švarcová z Jílovic

Prosinec 2020

n Eva Macková z Jílovic

n Karel Veverka z Vlachnovic

n Miloslava Müllerová z Jílovic

n Anežka Candrová z Jílovic

n Vlasta Mejdrechová ze Šalmanovic

n Marie Kroupová z Kramolína

Kontakt pro zasílání příspěvků:
Martina Korandová,
ma.korandova@seznam.cz, tel. 724 715 264
Obec Jílovice,
oujilovice@seznam.cz, tel. 386 325 110
Redakční rada: Martina Korandová,
Ing. Lucie Beránková, Věra Jindrová,
Yvetta Syrovátková, Mgr. Jana Školková.
Zpravodaj bude zveřejněn na stránkách

obce týden po tištěném vydání.

Příští vydání zpravodaje
připravíme v měsíci listopadu 2020

Uzávěrka příspěvků je 9. listopadu 2020 včet-
ně. Příspěvky zaslané po termínu uzávěrky již
nebudou v listopadovém vydání zpravodaje
zveřejněny.
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Letos, stejně jako loni, připravila Obec Jílovice
příměstský tábor. Opět bylo na výběr ze dvou ter-
mínů - červenec a srpen. Program byl na oba tur-
nusy stejný, protože se nám to loni osvědčilo. Na
obou táborech byl mezi dětmi velký věkový roz-
díl. Ale to pro nás nebyl žádný oříšek.

Něco málo k průběhu tábora
Pondělky patřili seznamování dětí a vedoucích.
Dopoledne jsme využili školní zahradu k míčo-
vým hrám a protažení tělíček rozcvičkou pod ve-
dením Lucky Beránkové. Po výborném obědě ve
školní jídelně jsme vyrazili na koníčky, kde se
děti naučily jak s nimi zacházet, povozily se a vy-
fotografovaly na upomínkovou fotku z tábora.

Úterý v prvním běhu patřilo výletům po jílo-
vických lesích v doprovodu pana Kotila. Počasí
nám přálo. Celý den bylo sluníčko a o to lépe se
nám šlapala trasa dlouhá sedm kilometrů. Měli
jsme velmi vydatnou svačinu a výborné řízečky
k obědu, tak cestu zvládly i ty nejmenší tříleté dě-
ti. Úterý v druhém běhu bylo velmi upršené a tak
jsme výlet přesunuli na čtvrtek. Ráno se tedy
místo výletu, rozezněla orientální hudba Obec-
ním úřadem. Všechny holčičky se hrdě nastrojily
ozdobnými šátky a velkými květinami do vlasů
pod dohledem Manuely Žurekové. Tančilo se až
do odpoledních hodin. Kluci odpochodovali
svižným krokem na kurz bojových sportů s To-
mášem Beránkem. Odpoledne nás přijeli
navštívit trenéři a děti z borovanského týmu
taekwonda Gladiators gym.

Středy byly velmi poučné, protože jsme se
dozvěděli všechno o včelařství. Paní Petra Jůzlo-
vá, která přijela na první turnus, naučila děti pra-
covat s mikroskopem, ukázala nám včelařské po-
můcky a vyráběli jsme z vosku. Druhou středu
jsme navštívili Josefa Witzanyho a jeho včelky.
Dostali jsme ochutnat med a ukázali si, jak to vy-
padá v úlech. Středy byly tedy poučné, ale i velmi
zábavné. Přijel za námi Jaroslav Effmert ze skář-
ské hutě. Pověděl nám o skle, o hutích a všechny

děti naučil vyrábět vinuté perly, které si děti
odnesly domů. Musím podotknout, že děti byly
velmi ukázněné, pozorné a šikovné.

První čtvrtek se protancoval a probojoval a
srpnový čtvrtek jsme byly opět na výletě v jílo-
vickém lese v doprovodu pana Kotila.

Pátky pro nás dospělé byly velmi smutné.
Končil týden plný smíchu a zábavy s vašimi rato-
lestmi. Červencový pátek nám hodně pršelo, ale
neztráceli jsme dobrou náladu a i přes vytrvalý
déšť jsme si den naplno užili. Navštívila nás baba
jaga, před kterou jsme se stihli všichni schovat.
Dopoledne patřilo panu Dušanovi, který pracuje
jako dozorce ve vězení. Moc hezky dětem vy-
světlil, jak to ve vězení chodí a jak se chovat, aby
se tam člověk nedostal. Nakonec s dětmi vyrobil
špendlíkové placky, které si každé dítě odneslo
domů. Odpoledne jsme se vydali po stopách lesní
víly a její sestry čarodějnice v podání Markétky
Bohdalové a Nelinky Beránkové, kterým tímto
velmi děkuji. Úspěšně jsme našli poklad a utíkali
jsme zpět, vyhnal nás déšť. Naopak srpnový pá-
tek bylo velké horko. I to s námi přežil pan Du-
šan. Placky se povedly a ještě byl čas na střílení

laserovou pistolí. Po výborném obědě, který byl
každý pátek sladký, jsme se vydali ke Kyselům
na návštěvu. Nabídka studeného bazénu pro 27
dětí se ve velkém horku neodmítá. Za sebe mu-
sím říct, že to byla veliká legrace, děti byly úžas-
né a všichni jsme si to moc užili. Moc děkujeme
Kyselům za azyl a výbornou ledovou kávu pro
nás dospělé. Den jsme zakončili objevením
stromu ,,plyšákovník", který by nebyl bez Dany
Freudenschusové. Také jí patří velký dík.

Pro mě to byly dva krásné týdny s dětmi, které
se umí smát. Závěrem bych moc ráda poděkovala
všem, kteří se podíleli na programu pro děti: Ma-
nuele Žurekové, Tomášovi Beránkovi, Jaroslavu
Effmertovi, Dušanovi, Josefu Witzanymu, Petře
Jůzlové. Velká pochvala patří i Adélce Kyselové
a Verunce Smetanové za starost a pomoc s dětmi.
Obrovské díky patří i školní kuchyni za výborné
jídlo. Děkuji i paní Beránkové a paní Školkové
za výborné buchty pro děti. A samozřejmě i míst-
ní cukrárně za výbornou zmrzlinu.

Pevně věřím, že i vaše děti byly spokojené tak
jako my a příští rok se opět ve zdraví setkáme na
třetím ročníku příměstského tábora.

Karolína Huňady Hanušová
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Služba je určena osobám,
které mají sníženou sobě-
stačnost z důvodu věku,
úrazu nebo onemocnění i
osobám se zdravotním po-
stižením od 18 let. Činnost
pečovatelek zahrnuje po-

moc při běžných úkonech péče o vlastní osobu
(pomoc s převlékáním, polohování ležícího na
lůžku, přesun na vozík apod.). Dále pomoc při
osobní hygieně – ať už se jedná o omývání v kou-
pelně nebo na lůžku. Služba zajišťuje i pomoc
s přípravou jídla (snídaně, svačiny, večeře). Ve
všední dny rozváží obědy a těm, kteří potřebují,
je také doma podává (možné je i ohřát oběd, kte-
rý připravila rodina). Často využívanou službou
je doprovod k lékaři nebo do obchodu. K senior-
skému věku často patří bolesti při pohybu, kolí-
sání tlaku, pocity nenadálé slabosti… I z těchto
důvodů ztrácejí starší lidé jistotu při samostat-
ném pohybu a jsou rádi za doprovod, který jim
pečovatelka samozřejmě může poskytnout. Ne-
jen za nutnými pochůzkami, ale i na procházce,
cestě k přátelům a jinam. Další doménou služby
je pomoc s chodem domácnosti (základní úklid,
praní, žehlení, donáška nákupů). Jednoduše vše,
co pomůže člověku zvládnout své dny doma tak,
aby je prožíval spokojeně a co nejvíce zachoval
svou soběstačnost.

Službu nemusíte využívat pravidelně. Je urče-
na i pro ty, kteří podporu potřebují jen nárazově
na krátký čas (například když je rodina, která ji-
nak pečuje, na dovolené). Služba je poskytována
na základě Smlouvy o poskytování pečovatelské
služby, kterou uživatel uzavírá s poskytovatelem
před zahájením spolupráce. Službu lidé hradí
z vlastních zdrojů, respektive z příspěvku na pé-
či, s jehož vyřízením vám sociální pracovnice
služby samozřejmě pomůže. Sazba pečovatelské
služby Archa je stanovena na 130 korun za hodi-
nu přímé podpory. Zdarma je služba poskytová-
na účastníkům odboje, osobám, které byly v tá-
boře nucených prací, osobám, které se účastní re-
habilitace dle zákona č. 119/1990 Sb. a pozůsta-
lým manželkám (manželům) po osobách uvede-
ných v předchozích bodech. Využití pečovatel-
ské služby může pomoci seniorům a lidem
s nějakým hendikepem i nadále zůstat ve svém
domově, udržet si své sociální vztahy a alespoň
částečně zachovat dosavadní způsob života.

Pro více informací a poradu ohledně právě té
vaší situace můžete denně telefonovat na číslo
777 62 09 52, ve všední dny nás můžete navštívit
v kanceláři naproti autobusovému nádraží v Bo-
rovanech anebo na webu archaborovany.cz.

Zveme Vás na Den otevřených dveří, který
pořádáme v rámci Týdne sociálních služeb -
v pátek 9. října, kdy na vaše dotazy bude také
prostor. Rádi se s vámi uvidíme.

Monika Strapková

V týdnu od 5. do 10. října se můžeme společně
setkat na celé řadě benefičních akcí, které již tra-
dičně podpoří Hospicovou péči sv. Kleofáše.
Patronem celého Týdne se stal známý herec a
moderátor Pavel Liška.

Pestrý program odstartuje v pondělí 5. října
bazarem bižuterie, který se uskuteční po celý den
v městské knihovně v Třeboni. Pondělí zakončí-
me od 18 hodin cvičením jógy nejen pro bolavá
záda v třeboňském Studiu Háta. V úterý 6. října
se můžete těšit na divadelní představení ochot-
nického spolku Kajetán Setkávání, které jsme
pro vás připravili od 19.30 ve společenském sále
Lázní Aurora. Uprostřed týdne – ve středu 7. říj-
na nás čeká již známý Papučový den. Přijďte i vy
do práce či do školy v papučích a podpořte mož-
nost těžce nemocných pacientů zůstat doma
v kruhu svých blízkých až do konce. Fotografie
v papučích můžete sdílet na sociálních sítích pod
hashtagem #papucovyden. Středeční odpoledne
můžete strávit přednáškou – v městské knihovně
v Jindřichově Hradci bude od 16.30 přednášet
psycholožka hospice Tereza Maříková o význa-
mu společného času. V Třeboni máte ve středu
možnost zajít do Domu Štěpánka Netolického na
promítání filmu Projekt babička, začínáme
v 17.30. Ve čtvrtek 8. října můžete v Jindřichově
Hradci navštívit den otevřených dveří v kontakt-
ním místě hospice na adrese Husova 156 v čase
od 9 do 15 hodin. K dispozici vám budou pracov-
nice hospice k setkání a rozhovoru i radám. Pátek
9. října bude od 18 hodin patřit vystoupení sou-
boru KOS v kostele sv. Václava v Lomnici nad
Lužnicí. Když si přijdete v sobotu 10. října od 9
do 11 hodin zacvičit jógu a pilates pro zdravá zá-
da do jindřichohradeckého Fitka Eden, přímo tím
podpoříte sv. Kleofáše. Na sobotním trhu na Ma-
sarykově náměstí podpoříte hospic zakoupením
oblečení v Hadrárně. Sobotní večer zakončíme
v Kulturním domě Střelnice v Jindřichově
Hradci, od 19 hodin zde vystoupí soubor
Swinging Saxophones z místní ZUŠ. Vstupenky
budou ke koupi na místě za jednotné vstupné 200
Kč.

Letos se nám podařilo k Týdnu pro hospic při-
pojit ještě další divadelní představení, které se
uskuteční v Divadle J. K. Tyla v Třeboni v úterý
13. října od 18 hodin. Těšit se můžete na předsta-
vení Šťastný princ, které v režii Matěje Formana
nastudovalo kladenské Divadlo Lampion.

Běhej pro hospic
S programem na sobotu 10. října jsme mysleli na
všechny sportovní nadšence. V lázeňském parku
nedaleko Hotelu Svět odstartujeme již sedmý
ročník benefičního Běhu pro Kleofáše. Zájemci
se mohou registrovat na webu www.behyprohos-
pice.cz nebo na místě v den konání od 9.00. Při-
praveny jsou trasy pro děti i dospělé. Už v 10 ho-
din odstartujeme nejdelší závod na 12 km okolo
rybníka Svět. V 10.15 se na start připraví dospělí
běžci a starší mládež, kteří si budou chtít vyzkou-
šet čtyřkilometrovou trasu po lázeňském parku.
Dětské závody budou postupně startovat od

10.30. Veškeré podrobnosti k běhu včetně vy-
značených tras najdou zájemci na webu
www.behyprohospice.cz. Na webu je možné se
online zaregistrovat. Pokud se na běh chystáte,
prosíme, využijte tuto online možnost, velmi
nám to urychlí odbavení závodníků na místě.

Všechny akce se uskuteční v souladu s epide-
miologickým nařízením Vlády ČR.

Pro aktuální informace sledujte web Hospico-
vé péče sv. Kleofáše (www.kleofas.cz) nebo náš
facebookový profil (www.facebook.com/hospic-
trebon). Děkujeme partnerům akce, kterými jsou
Česká spořitelna, Meyra a kukacka.cz. Těšíme se
na setkání s vámi!

Petra Pfeiferová, Hospicová péče sv. Kleofáše
petra.pfeiferova@kleofas.cz, tel. 776 082 460

Blaf z cukety na špagety

1 kg cukety očištěné, nakrájené
na drobné kostičky

1 kg paprik nakrájené na kostičky

4 větší cibule také nakrájet

8 středních mrkví nastrouhat

1 lžíce soli

2 lžíce cukru

1 lžíce červené papriky, kdo má rád ostré, mů-
že přidat chilli

sklenička oleje

1/2 skleničky vody

1 balíček koření na špagety (Vitana)

Máte- li dostatek svých rajčat, přidejte asi
půl kila rozdrcených rajčat. Pak musíte do-
chutit solí a cukrem. Pokud nemáte rajčata
přidejte obyčejný kečup 800 gr. nebo protlak
(ten musíte také přichutit), vše dejte do kas-
trolu a uveďte do varu, zmírněte příkon a po-
vařte asi 20 min. Pak dejte do skleniček a
zavařte.

Závitky z mletého masa

Mleté maso jakékoliv (směs, vepřové, ho-
vězí, kuřecí) ochutit a připravit jako na seka-
nou. Masovou směs nechat odpočinout, nejlé-
pe přes noc. Pak z připravené sekané tvořte
placky, za pomoci hladké mouky, které potře-
te hořčicí a pokladete plátky okurky, mrkve,
špeku, uzeniny a vajíčka. Utvoříte válečky,
které obalíte anglickou slaninou. Kladete do
sádlem vymazaného pekáčku. Zasypat cibulí,
mírně podlít a upéct.

Příloha - jakkoliv upravené brambory.

Obměna - k závitkům můžete přidat rajča-
ta, papriky, houby, dle vlastní fantazie.

Dobrou chuť vám přeje Daniela Beránková
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V úterý 1. září 2020 jsme úspěšně vykročili do
nového školního roku 2020/2021. Již jeho přípra-
va nám dala trochu zabrat. Stávající hygienická
situace ve státě dlouhodobému plánování mnoho
nesvědčí a úspěšně pokračující rekonstrukce ma-
teřské školy nám trochu zkomplikovala příprav-
ný týden. Propojování rekonstruované mateřinky
a základní školy způsobilo, že poslední řemeslní-
ci opouštěli prostory školy v pondělí 31. srpna.

Nicméně vše se podařilo a zvláštní poděkování
patří nejenom učitelskému sboru, ale i kolektivu
zaměstnanců, který se podílel na finálním úklidu
před vstupem žáků do školy.

Všichni zapsaní se dostavili a tím pádem jsme
letos přivítali 51 žáků, což je nejvíce za posled-
ních 15 let. Obzvláště máme radost z 13 malých
prvňáčků, kteří se tento den podívali do našich
lavic vůbec poprvé. Naše nejmenší přišla přivítat

paní starostka Ing. Lucie Beránková. Prvňáci si
odnesli domů nejen silný zážitek, ale také něco
do začátku. Rodičům pak určitě přišel vhod již
tradiční příspěvek obce na úvodní vydání souvi-
sející se začátkem školní docházky.

Vše proběhlo v klidné a pohodové atmosféře,
a tak doufáme, že našemu vzdělávání v novém
školním roce snad nestojí nic v cestě.

Mgr. Jiří Havel, ředitel ZŠ a MŠ Jílovice

¢

Letošní 21. ročník fotbalového turnaje O pohár starosty obce se neobešel
bez komplikací skrz počasí, které nám letos moc nepřálo. První termín se
zrušil skrz podmáčený terén v domnění, že druhý termín bude léto v plném
proudu a sluníčka dostatek. Bohužel druhý termín byl, co se týče slunka ješ-
tě horší, ale kdo to mohl tušit, nejsme rosničky. I když nám od rána neustále
pršelo, na turnaj přijelo 9 statečných týmů a všichni se toho zhostili se ctí.
Trochu se upravil hrací čas a pozměnil hrací plán. Nápory deště hřiště odo-
lávalo pár zápasů, ale postupem se měnilo na oraniště. Jak mi jeden hráč
řekl: „Máte celosvětový turnaj, anglické počasí, španělský trávník, české
pivo a asi maďarské klobásy“. No je vidět, že to většina brala s humorem.
Letošní ročník vyhrál tým Žolíci, druhé místo Big Friends a třetí místo Ko-
vošroti. Nejlepší střelec: Fanda Benhák. Nejlepší brankář: Honza Lapčík.

Tímto bych chtěla poděkovat Obci Jílovice za půjčení stanu, setů na se-
zení, posečení trávníku. Pivovaru Jílovice za sponzorské dary. Ladislavu
Pickovi za zapůjčení chlazení, dodání piva a cen. Mirďovi Lososovi, Jirkovi

Slonků za pomoc při organizaci turnaje. Obsluze u občerstvení – Pepa Ha-
velka, Ivanka Srncová, Peťa Janeček, Matěj Kronika. Doufejme, že příští
22. ročník se uskuteční za lepšího počasí, vše dopadne ke spokojenosti
všech zúčastněných a neopustí nás elán pořádat další a další turnaje.

za TJ Jílovice Jana Káplová

Ráda bych touto cestou upozornila na úžasnou snahu zkrášlit a zvelebit
dobrovolnou prací našich spoluobčanů okolí bytovné jednotky č. 26 v Jílo-
vicích. Již v loňském roce jsem s radostí pozorovala snahu p. Milana Talíře
a dalších pomocníků z nájemných bytů „horní bytovky“ o zkrášlení jejich
okolí. Každý, kdo občas kolem těchto domů prošel, viděl, jak k počáteční
květinové skalce bylo nutno nejprve navozit nejen zeminu, ale hlavně ka-
meny a následně osázet rostlinami. Postupem času začaly přibývat další
květinové záhony a v zadním traktu domu dokonce sezení pro spolubydlící
zdobené dalšími květinami. Vše nyní krásně barevně kvete, okolí je uklize-
né a je opravdu radost se dívat. Jak je vidět, lidé v naší obci si umí své okolí
zútulnit bez ohledu na to, zda jde o veřejný prostor, nebo prostor nájemný,
či soukromý. Smutné je, že jsou na druhé straně v naší obci i soukromé po-
zemky (a ne jeden), které jsou nejen velmi zanedbané, ale hlavně plné ne-
skutečného nepořádku, které vypadají jako velké smetiště a skládka všeho
možného.

Proto bych chtěla navrhnout zastupitelům Obce Jílovice k projednání
určitou formu odměny pro ty, kteří se svou dobrovolnou prací i finančními
prostředky snaží okolí naší obce zvelebit. Věřím, že by jistě toto ocenění p.
Talíře i jeho pomocníky nejen potěšilo, ale možná i přimělo ostatní občany
udělat více pro své okolí.

Dagmar Horáková, Jílovice
K poděkování se připojují:

S. Horák, manželé Smetanovi a Chuchlovi – Jílovice.
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Koronavirová situace ovlivnila činnost i na-
šich mladých hasičů. Všechny soutěže v době
pandemie, obvodové i postupové byly zruše-
ny, a tím i naše práce ustala.

Po znovuotevření základních škol jsme také
obnovili naše páteční venkovní schůzky. A pro-
tože děti byly nadšené, že se mohou opět potká-
vat a hrát si spolu, uspořádali jsme Dětský hasič-
ský den, nejen pro hasiče. Nebylo lehké stanovit
pevné datum, protože počasí bylo velice proměn-
livé. I když dopoledne ještě pršelo, odpolednem
nás provázelo krásné počasí, přesně objednané
na soutěžení a sportování. Dětský den se konal
5. června. Dospělí a starší děti byli na stanoviš-
tích jako dozor a rozhodčí. A v čem se soutěžilo?
Smotávání hadice, hod na terč, zatloukání hřebí-
ků, jízda na koloběžce, skládání puzzle, přenáše-
ní vody, střelba ze vzduchovky apod. Každý jed-
notlivec, který zavítal na hřiště u vodárny, dostal
kartičku a musel získat symbol z každého stano-
viště. Odměny pro cca 50 účastníků zajistila
Obec Jílovice. Děkujeme.

Ještě jsme měli v plánu uspořádat nocování
pod pergolou. To si děti již dlouho přály. Z důvo-
du sychravého červnového počasí jsme nocování
nakonec uskutečnili v pondělí 6. července. Když
dorazily všechny dobrodružství chtivé děti, při-
pravili jsme si pelíšky a stůl plný dobrot od ma-
minek. Poté za námi přijeli profesionální hasiči
z Trhových Svinů a ukázali dětem zásahové auto
i celé jeho vybavení. Děti si potěžkaly motorové
pily, mohly si přestřihnout klacek pneumatický-
mi kleštěmi, sednout si do auta apod. Toto skvělé
překvapení vzešlo od našeho velitele Petra Strá-
ského, kterému tímto ještě jednou děkuji. Mys-
lím si, že návštěva profesionálů se všem líbila.
Samozřejmě při nocování nesmí chybět opékání
buřtů a posezení u ohně. Se západem slunce se
nachýlil čas na očekávanou stezku odvahy. Děti
prokázaly odvahu tím, že prošly lesíkem
k Vackům, kde musely splnit úkol a podepsat se.
Nocování se povedlo a jistě si to zase zopakuje-
me.

A nyní, se začátkem školního roku, budeme
doufat, že se vše vrátí do starých kolejí a my zač-
neme zase pracovat. Letošní rok bude pro náš
sbor náročný, protože jsme na řadě s pořádáním
dětské obvodové soutěže. Podzimní kolo je na-
plánované na 17. října, soutěž se bude konat na
hřišti u vodárny a doufám, že naše družstva bu-
dou mít velikou podporu domácích fanoušků.

Helena Kyselová

V červnu letošního roku se Zoo Praha rozhodla podpořit příslušníky Integrovaného záchranného sys-
tému. Poděkováním za jejich činnost bylo jednorázové vstupné pouze za 1 Kč. Sbor dobrovolných ha-
sičů obce Jílovice tedy uspořádal zájezd, a tak jsme předposlední červnovou sobotu ve dvou autobu-
sech vyrazili navštívit zoologickou zahradu, která dlouhodobě patří mezi nejlepší zoo na světě.

Účastníky našeho výletu byli dospělí i rodiny s dětmi. Každý si po průchodu hlavní branou mohl
zvolit své tempo a směr prohlídky. Během celého dne probíhala komentovaná setkání, při kterých
jsme měli možnost se dozvědět zajímavosti ze světa živočišné říše a seznámit se i s méně známými
druhy zvířat. Při cvičení lachtanů se nejvíce předváděl samec jménem Meloun, který bravurně žong-
loval s míčkem a klouzal po břiše na skluzavce. Žirafy jsme pozorovali při jejich mimochodné chůzi a
například u slonů jsme měli možnost vidět mladá slůňata. Ve venkovních bazénech si propršený den
užívali tučňáci a lední medvědi.

Na zpáteční cestě se projevila i připravenost posádek obou autobusů, když první posádka měnila
s řidičem prázdné kolo a druhá vyřešila u svého autobusu problém s únikem vzduchu.

I přes celodenní vytrvalý déšť a zážitek ze zpáteční cesty se výlet líbil.
Pokud se chystáte navštívit Prahu, zajeďte do zoologické zahrady. Budete mít možnost se projít po

58 hektarech trochu jiného světa.
Ing. Martin Stráský, starosta SDH Jílovice
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V sobotu 22. srpna 2020 se 17 hasičských družstev utkalo „O pohár sta-
rostky obce Jílovice“. Další ročník hasičské soutěže odstartoval
ve 13:00 hodin na obecním hřišti. Soutěžilo se v požárním útoku, dle
pravidel požárního sportu.

Na stupních vítězů skončili v kategorii mužů: 1. Nedabyle, 2. Hluboká u
Borovan, 3. Hrdlořezy. Družstva z Jílovic obsadila čtvrtou a pátou příčku.
Pořadí v kategorii mužů nad 35 let: 1. Trhové Sviny, 2. Kojákovice. Neplat-
ným pokusem skončilo úsilí pro Jílovice. Soutěže se zúčastnili z Jílovic i
muži nad padesátpět let a svou kategorii vyhráli. V kategorii žen zvítězilo
družstvo ze Šalmanovic, družstvo žen z Kojákovic bylo druhé. Putovní po-
hár si odvezlo družstvo SDH Nedabyle za svůj požární útok s časem
17,91 s. V současnosti se na podobných pohárových soutěžích stává popu-
lární kategorie dvoutaktních požárních stříkaček PS8. Je vidět, že i starší
technika je po letech ve stodolách a regálech hasičských zbrojnic stále
schopná fungovat. Proč se však neposunout ještě o krok dál? Vyměnit od-
lehčené hadice za konopné, použít původní proudnice i rozdělovač a na hla-
vu si nasadit dobovou hasičskou helmu? Odpovědí je, že se jedná v první
řadě o sport. Technika se vyvíjí a posouvají se limity. Na soutěžích se po-
tkávají družstva s jinou výbavou a jinak ustrojená. Pravidla jsou však pro
všechny stejná. Velice pěkný požární útok v kategorii PS8 předvedlo druž-

stvo ze Šalmanovic. Požární útoky se odehrály bez problémů a počasí nám
přálo. Osobně jsem velmi rád, že se nestal žádný úraz a všichni soutěžící se
vrátili bezpečně domů ke svým rodinám.

Ing. Martin Stráský, starosta SDH Jílovice

¢

První páteční červencový večer se nesl v Kra-
molíně v duchu taneční hudby. Bahňáci nás
přijeli poctít svojí návštěvou a hráli všem
k poslechu i tanci do ranních hodin. Byla to po
dlouhé odmlce jedna z prvních společenských
akcí, a tak přijelo za písničkou plno známých i
z okolních vesnic. Pergola byla plná taneční-
ků už kolem deváté hodiny večerní. Na parke-
tu se skotačilo až do rána. Děkuji všem za pří-
pravu akce a hlavně Bahňákům, že nám přijeli
do Kramolína zahrát.

Mgr. Jana Školková

První sobotu v srpnu se již po dvanácté konaly
v Kramolíně tradiční rybářské závody. Tak jako
vloni se rybařilo na dvou sousedních rybnících,
návesním a Bohouše Vicánů. Soutěžilo se ve
dvou kategoriích, a to v součtu délek chycených
ryb a v kategorii nejdelší ryba. Obě tyto disciplí-
ny se pro letošek staly opravdu rekordní. I přes
veliké vedro měly rybky hlad, a tak s celkovou
délkou 8, 84 metrů chycených ryb vyhrál pan Da-
vid Koprna z Olešnice. Pan Jan Klouček zase za-
zářil sumcem o velikosti 105 cm. Rozhodčí se
opravdu nezastavili. Častých úlovků dosahovaly
i děti, vyhrál David Leština se součtem ryb 2,50
metrů. Kapříci byli nenasytní a lapali po návna-
dách jako divý. Když se dochytalo, bylo třeba se
trošku protáhnout, a tak rybáři soutěžili v discip-

líně Kramolínského trojboje, která zahrnovala
házení splávku na terč, vypití limonády do dna
po překonání překážky a rybářský kvíz. V této
disciplíně vyhrál pan Josef Baier s časem 53 vte-
řin. Letošní ročník byl úspěšný nejen na úlovky,
ale i na účast, sešlo se nám 36 rybářů. Pan Štěpán
Toth ml. nám připravil výborné občerstvení. By-
lo na výběr ze dvou polévek a jako hlavní chod
upekl kuřecí špalíčky a vydatný špíz. Sladkou
tečkou se stala tradiční palačinka a moučníky od
místních žen. Děkujeme Bohoušovi za možnost
uspořádat závod na jeho rybníku. Velké díky pat-
ří všem, kteří nám na závodech pomáhali a také
rybářům, že se opět věrně vrátili na dvanáctý roč-
ník rybářských závodů do Kramolína.

Mgr. Jana Školková

Letos připadl dětský den na konec června. Pro dětičky jsme si tentokrát připravili bojovou dráhu plnou
stanovišť kolem našeho návesního rybníka. Soutěžilo se jak ve fyzické zdatnosti, bystrosti, tak i ve
všeobecných znalostech. Všech dvacet dětiček si vedlo nadmíru dobře. Po zdolání úkolů následovaly
společenské hry a odměna v podobě dárků a sladkostí pro děti. Aby se rodiče nenudili, připravili jsme
si pro ně překážkovou dráhu, kterou nejprve zdolávali se svými dětmi na zádech. Později dokonce sil-
ní tatínci nosili na hrbech své maminky. Na závěr jsme si opekli špekáčky a poseděli u ohně. Zábava
byla veliká a moc jsme si to všichni užili. Děkuji všem za pomoc s organizací. Pokud nám to situace
dovolí, připravujeme pro letošek ještě lampionový průvod.

Mgr. Jana Školková
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Než letos prvně dobrovolní hasiči ze Šalmanovic
znova rozehřáli motor u hasičské stříkačky, spo-
jili hadice a vyběhli vstříc novým dobrodruž-
stvím, v tu dobu už právě začínaly prázdniny.
Kvůli době koronavirové, tak jako i ostatní z ha-
sičů, se SDH Šalmanovice dostalo na hasičskou
soutěž až v červenci.

Aby se družstva hodila trochu do formy, pro-
běhlo před soutěží pár tréninků na hřišti - útok
s vodou, někdy i bez vody, s kopou srandy i s ob-
časným hašteřením a s drobnými zraněními, kte-
ré k tomu bohužel patří. Na trénink dorazili již ta-
ké noví členové SDH Šalmanovice a někteří
z nich dokonce vyrazili i na jejich první soutěže.

Poslední červencovou sobotu se družstvo žen
a mužů vydalo do Hrdlořez na pátý ročník Me-
moriálu Bohumila Kanděry. Klasickému útoku
předcházela štafeta, ve které hasiči museli před-
vést svou mrštnost a rychlost v plnění předem
připravených úkolů - nalít do sebe půllitr piva,
nazout vyzuté tenisky, schroupat soletky (dost
často se soutěžícím prášilo od pusy), hbitě pod-
lézt lavičku, spojit hadice a také vypít kelímek
mléka. Splnění bylo někdy obtížnější, ale zato
srandovnější. Do útoku se hasiči ze Šalmanovic
pustili s takovou vervou, až se jim na základně
převrátila stříkačka. Pohotovost kluků se záhy
dostavila a i přes menší komplikace se jim útok
podařilo skvěle dokončit. Šalmanovickým že-
nám se požární útok zadařil zaběhnout na výbor-
nou, a tak dostaly šanci poměřit si síly ve finále
s dalšími dvěma družstvy mužů. S finálovým
útokem pomohli děvčatům dva šalmanovičtí ha-
siči. A ač finálový souboj nestačil na vítězství,
holky měly i přesto obrovskou radost. Takový
skvělý čas mělo družstvo žen naposledy před ví-
ce jak deseti lety. A tím však soutěž nekončila.
Kdo chtěl, mohl si zaházet prázdným sudem od
piva a svou účastí a nejlepším hodem získat pří-
jemné ceny. Za ženy se velice dařilo Janě Čutko-
vé, která si se svým bravurním švihem vyházela
první místo. Hod daleký za muže zas perfektně
přistál Ladislavovi Korandovi. A co by to bylo za
soutěž, kdyby „Šalmaňáci“ někoho nepokřtili
v kádi s vodou? Už tolik holek a kluků za ta léta
v té kádi skončilo, avšak jedna dlouholetá
dobrovolná hasička, strojnice, pokřtěná v kádi
ještě nebyla. Kujme pikle, pikle kujme…krátká
spiklenecká porada a „koupačka“ Janu tentokrát
neminula. Plni radostných dojmů, veselých
zážitků a s úžasným pocitem a za zvuku houka-
ček odjížděla družstva zpět domů a s sebou si
vezla první letošní pohár za druhé místo
v kategorii žen.

V srpnu SDH Šalmanovice vyrazilo do Jílo-
vic na hasičskou soutěž „O pohár starostky ob-
ce“. Na soutěž jela ze Šalmanovic celkem tři
družstva. Přátelská atmosféra, krásné počasí a
zdravý soutěživý duch se postaraly o příjemný
den. Družstvo šalmanovických žen v kategorii
ženy nad 30 let bylo první z prvních, muži nad 55
let byli druzí a muži, kteří zaběhli útok se stříkač-
kou PS8 se umístili taktéž na druhém místě. Tři
družstva, tři poháry, tři „lovečáky“ – krásná prá-

ce. A koho tentokrát hasiči pokřtili v kádi? Nové-
ho mladého člena Karla Vostrovského.

A jak se říká, do třetice všeho dobrého a „dob-
rého“, se SDH Šalmanovice vydalo na začátku
září na letošní třetí a zároveň poslední hasičskou
soutěž „O pohár starosty obce“ do Cepu. Cepští
hasiči si pro soutěžící připraví vždy něco speciál-
ního, a jinak tomu nebylo ani letos. Útok byl
zpestřen jízdou na raftu. Přes malebný cepský
rybník si soutěžní družstvo dopádlovalo pro své-
ho strojníka a při zdárném doplutí na břeh, násle-
doval útok. Kde jinde více potrénovat týmovou
spolupráci, než právě na Cepu, kde sání probíhá
z rybníka, a hadice se spojují za běhu. Družstvo
mužů i žen ze Šalmanovic mělo tentokrát čas za
útok téměř totožný. I když výsledná cedule zna-
čila jasně, že chlapi byli o pár setin rychlejší. Po-
hár za třetí místo si však do Šalmanovic dovezla
děvčata. Cepští hasiči si pro přítomné připravili
velkolepou podívanou - dobrovolnou soutěž, kte-
rá spočívala v jízdě po lávce s trakařem. Za druž-
stvo mužů ze Šalmanovic se do soutěže vrhli, dá
se říci, přímo po hlavě, velitel hasičů, Petr Zabil-
ka a Lubor Virt. Spanilá jízda s osvěžením na
konci. Kluci to zvládli parádně a tak není divu, že
sklidili potlesk a velký jásot kolem přihlížejících.

Je fajn, dát lidi dohromady a vyrazit na hasič-
skou soutěž. Je fajn, že těch soutěží je za sezónu
více než jedna, také je fajn, že soutěží za jeden
spolek zatím vždy alespoň dvě družstva ze
Šalmanovic a také je fajn, že se nám to občas
povede a koneckonců je fajn, že na soutěžích je
nám fajn.

Lucka Králová

Nakonec se i soutěže vydařily nad očekávání,
nejen děti, ale i rodiče si vyzkoušeli střelbu ze
vzduchovky, která díky stanu byla i za deště,
dotkli se lesa, zkusili si trefit divočáka, ušili si
myslivecký klobouk, navštívili obydlí lesní zvě-
ře, poznávali trofeje, zaposlouchali se do hlasů
lesní zvěře, a ti nejodolnější vyzkoušeli i fyzičku
malého myslivečka, která se stala po celý den i ve
vydatném dešti velmi oblíbenou. Po účasti na
všech disciplínách, děti dostaly krásné balíčky,
které zajistila paní Eliška Mejdrychová a dar od
firmy Schwan-STABILO ČR. Byl naplněn i do-
provodný program, děti jezdily na koních, které
zajistila paní Jana Zabilková, která v dešti oprav-
du problém neviděla, za což ji patří velké díky.

Očekáváni byli i sokolníci...pan Kotrba s ro-
dinou….přijeli, dravce nechali osvěžit na dešti,
v klidu si pan Kotrba zasoutěžil a pak nadšeným
posluchačům předvedl své dravce. I lovecká ky-
nologie proběhla, náš kamarád a kolega Lukáš
Ondrejmiška přivezl ukázat 3 měsíční štěně ně-
meckého hladkosrstého ohaře, popovídal o něm
a slíbil, že příští rok předvede, čeho se jim za rok
ve výcviku povedlo dosáhnout. Členové MS Šal-
manovice - Nepomuk předvedli své psí svěřence
honiče a jejich výbavu na společné hony. Dorazil
i pan Zdeněk Jůzl a povyprávěl o včelařství a ži-
votě včely medosné a v závěru doprovodného
programu proběhl ceremoniál pasování na lovce
jelení zvěře. Návštěvníci mohli alespoň trochu
poznat tradice a zvyky, které myslivost provází.
Během doprovodného programu proběhlo sloso-
vání o plavbu po Sázavě, kterou zajistila opět pa-
ní Eliška Mejdrychová a i hračky, které se
losovaly, a losovalo se i o vyhlídkový let nad
honitbou Blato Šalmanovice - Nepomuk, kterou
věnoval pan Petr Jirmus, sponzorům patří velké
poděkování.

Večer se o zábavu postarala Regionální kape-
la, která hrála do ranních hodin.

MS  Šalmanovice - Nepomuk
Martina Šafránková Králová

¢

…. Tohle léto , zdá se nám poněkud proprše-
né...v tomto duchu se nesla i sobota 18.7., kdy
myslivci z MS Šalmanovice - Nepomuk každé
léto pořádají Pytlácký flám pro děti, jejich rodiče
a pro všechny nadšence myslivosti. Vždy je napl-
no využit prostor na hřišti v Šalmanovicích, tak-
že teď před sebou myslivci měli nelehký
úkol…všechny disciplíny nahustit pod stan, ně-
které bohužel zrušit a některé zimprovizo-
vat….vlastně celý den se musel nést v jedné vel-
ké improvizaci.

Ovšem myslivci se počasí nezalekli, a řídili se
tím, a doufali, že se tím řídí i rodiče a děti, že ne-
existuje špatné počasí, ale jen špatné oblečení.
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První letní akcí pořádanou SDH Kojákovice
byl dětský den konaný 30. 5. 2020. Pro děti

byl připraven orientační běh. Nejdříve děti ob-
držely peněženku vyrobenou z koženky, tuto

si barevně vyzdobily a poté už mohly vyrazit
na předem fáborami vytyčenou trasu. Na při-
bližně dvoukilometrové trase bylo celkem 10
stanovišť, na každém získal běžec dle doved-
ností a znalostí několik papírových penízků,
tzv. „Floriánků“ a tyto si uložil do své peně-
ženky. Úkoly na stanovištích byly sportovního
i vědomostního typu. Malé děti si mohly doká-
zat svou samostatnost a cesta pro ně byla vel-
kým dobrodružstvím. Za získané “Floriánky”
si pak mohly vybrat výhru dle vlastní volby.
Tak jako každý rok o dětském dnu, si dále
mohly vyzkoušet hasičský útok a opekly si
buřty. Nikdo nezabloudil, všechny děti se
krásně bavily a tak se moc těšíme, že příští rok
jejich den zase společně oslavíme.

Dne 22. 8. 2020 se SDH Kojákovice
zúčastnilo hasičské soutěže v Jílovicích
„O pohár starostky“. Kojákovičtí muži v po-
žárním útoku skončili na druhém místě v kate-
gorii muži nad 35 let. Kojákovické ženy se
účastnily po dlouhé době takovéto soutěže a
užily si krásné druhé místo.

Poslední víkend o prázdninách v sobotu
dne 29. 8. 2020 se konala akce nazvaná „Kojá-
kovické dožínky“. Tato akce měla nahradit
květnovou pouť, která byla zrušena z důvodu
koronavirové pandemie. V 15 hodin byla mše
svatá v kapli Sv. Jiří a od 18 hodin pak poseze-
ní s hudbou, kde zahrála kapela Venkovanka.

Z plánovaných podzimních a zimních akcí
bychom pak všechny chtěli pozvat 30. 10.
2020 na pokládání věnců k pomníku padlých
se slavnostním předáním nové přenosné stří-
kačky Rosenbauer Fox 4 a 5. 12. 2020 na čerty
a rozsvícení vánočního stromu.

za SDH Kojákovice Jitka Petráková

¢

Soutěž o Pohár starostky obce Jílovice - družstvo Kojákovice-muži Soutěž o Pohár starostky obce Jílovice - družstvo Kojákovice-ženy
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Kojákovické dožínky – mše svatá před kaplí sv. Jiří


